
Grundejerforeningen Sydskellet Øst 

Grundejerforeningen Sydskellet Øst 

Referat af bestyrelsesmødet onsdag den 11. april 2018 hos Ulla. 

Deltagere: Bjarne, Ulla, Steen, Ole og Camilla. 

 

Dagsorden:  

1. Formel godkendelse af referat fra mødet d. 17. januar 2018 (er godkendt via mail) - vedhæftet  

2. Bestyrelsen konstitueres – skal arbejdsgrupperne ændres? Tidligere arbejdsplan vedhæftet  

3. Evaluering af fastelavn – er der justeringer til næste år?  

4. Evaluering af generalforsamling 2018 – er der justeringer til næste år? Referat vedhæftet.  

5. Nyt fra arbejdsgrupperne  

a. Kommunikation – Bjarne  

b. Introduktion til grundejerforeningen – Steen  

c. Områdets vedligeholdelse – Alle  

d. De ydre omgivelser – Ulla  

6. Økonomistatus – Steen  

7. Næste møde.  

8. Eventuelt 

 

Ad pkt. 1: Formel godkendelse af referat fra mødet d. 17. januar 2018 (er godkendt via mail). 

Ad pkt. 2: Bestyrelsen konstitueres:  

 Formand Bjarne Mann (valgt på generalforsamling) 

 Kasserer Steen Hansen (valgt på generalforsamling) 

 Næstformand Ulla Sørensen (konstitueret på bestyrelsesmødet 11/4-18) 

 Sekretær Camilla Vode Søby (konstitueret på bestyrelsesmødet 11/4-18) 

 Bestyrelsesmedlem Ole Sørensen (konstitueret på bestyrelsesmødet 11/4-18) 

 

Arbejdsfordeling: 

Kommunikation – fortsat Bjarne 

Introduktion til grundejerforeningen – fortsat Steen 

Områdets vedligeholdelse – Ole 



Grundejerforeningen Sydskellet Øst 

De ydre omgivelser – fortsat Ulla 

Jubilæum 2019 – Camilla 

Ad pkt. 3: Der var mange som deltog, men især børnefamilierne gik hurtigt.  

Evt. starte allerede 10.30 næste år 

Overveje 4 tønder til næste år (børnetønden deles i to: Pap til de 1-3 årige, normal tønde til 

de 4-7 årige). 

Ad pkt. 4: Forplejningen kostede 2600, dankort automat virkede ikke, så betaling var lidt besværlig.  

 Bestilling af lokale fungerede godt – bruge det igen næste år 

Indkomne forslag til næste års generalforsamling nærlæses og se om der evt. kunne være 

nogle fremsendte forslag, hvor det kunne blive nødvendigt, at drøfte eventuelle løsninger 

(eksempelvis hjertestarter diskussion fra i år – overvej plan a, plan b) så der undgås 

unødvendig diskussioner. 

Bjarne tager kontakt med antenneudvalget 

Ad pkt. 5: A: Bjarne har opdateret hjemmesiden 

B: Ikke nogen tilflyttere siden sidst. – Steen har været rundt med kontingent, 1 parcel fik 

rettet informationerne da de var flyttet ind i efteråret 2017. 

C: Gartneren har været her en gang. Bjarne sender et udkast ud til bestyrelsen vedr. at det 

nu er Ole der er gartner ansvarlig. Efter godkendelse sendes denne ud til 

grundejerforeningen. 

D: Ulla sender mail til kommunen vedr. de store (last)biler der vejer over 2500, de er til 

fare for sikkerheden, der drives muligvis virksomhed, der er ikke lys på stamvejene. 

I mailen foreslås også en evt. fodgængerovergang ved røjlegrøften, bede om et 30km i 

timen skilt ved indkørsel til vores område (grundet øget trafik og flere børn) samt at få 

jorden omkring legepladsen planeret (der er meget jordet og sumpet). 

Ad pkt. 6: Underskrivning af papir til banken. 

Ad pkt. 7: Afholdes den 5. september hos Ole (Piletoften 42). Møderækkefølge: Steen – Bjarne – 

Ulla – Ole – Camilla. 

Ad pkt. 8: intet. 

 

Referant: Camilla Vode Søby 

 

 


